
Protokół Nr IV /2024 
z IV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 28 sierpnia 2024 r. 
 
IV sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie pod 
przewodnictwem Stanisława Panka Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego. 
Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Starostwa Powiatowego w Łańcucie, przy 
ul. Mickiewicza 2 (I piętro). 
Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:40 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej powiatu: 
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
Przewodniczący Rady powitał radnych, gości oraz osoby obsługujące obrady sesji.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Kamil Chmiel 
3. Halina Golec 
4. Zbigniew Grad 
5. Jan Kilian 
6. Kamil Kilian – nieobecny  
7. Adam Krzysztoń 
8. Marian Kurek 
9. Zbigniew Łoza 
10. Michał Mac 
11. Wincenty Morycz 
12. Joanna Murias 
13. Piotr Nowak 
14. Stanisław Panek 
15. Barbara Pilawa-Kraus 
16. Izabela Pomykała 
17. Mariusz Rejman 
18. Monika Roman 
19. Agnieszka Rzepka 
20. Łukasz Rzepka 
21. Wojciech Szura 
 



2 
 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę do 
św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg poniższego porządku posiedzenia. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2023 na terenie powiatu łańcuckiego 

przez Państwowe Gospodarstwa Wodne Wody Polskie – Nadzór Wodny w Łańcucie, 
Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/278/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 12 września 2022 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 
Powiatu Łańcuckiego i nadania jej statutu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wydelegowania dwóch radnych Powiatu Łańcuckiego do 
udziału w pracach Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łańcuckiego.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla Miasta Stryj w Obwodzie 
Lwowskim w Ukrainie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/2025 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 marca 2015 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do 
Podkarpackiego Stowarzyszenia Samorządów Terytorialnych.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
10. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

11. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
13. Sprawy różne.  
14. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2023 na terenie powiatu łańcuckiego 
przez Państwowe Gospodarstwa Wodne Wody Polskie – Nadzór Wodny w Łańcucie, 
Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku. 
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2023 na terenie powiatu łańcuckiego 
przez Państwowe Gospodarstwa Wodne Wody Polskie – Nadzór Wodny w Łańcucie, 
Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku przedstawił i omówił Tadeusz Pięta Kierownik 
Nadzoru Wodnego w Łańcucie (materiały w złączeniu do protokołu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Agnieszka Rzepka Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Łańcuckiego, 
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Radny Jan Kilian,  
Radny Wojciech Szura, 
Radny Janusz Bester, 
Radny Zbigniew Grad, 
Radny Zbigniew Łoza, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Tadeusz Pięta Kierownik Nadzoru Wodnego w Łańcucie. 
 
Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady podziękował za przedstawione 
sprawozdanie. 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/278/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 12 września 2022 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 
Powiatu Łańcuckiego i nadania jej statutu. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych 
 
Powyższy projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
i Rekreacji, którą przedstawiła Joanna Murias Przewodnicząca Komisji. 
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/278/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 12 września 2022 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Powiatu 
Łańcuckiego i nadania jej statutu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr IV/35/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/278/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 12 września 2022 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Powiatu 
Łańcuckiego i nadania jej statutu została podjęta ( załączeniu).  
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Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie wydelegowania dwóch radnych Powiatu Łańcuckiego do 
udziału w pracach Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Edyta Urban Biuro Pionu Ochrony Spraw Obronnych 
i Zarządzania Kryzysowego.  
 
Powyższy projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Porządku i Bezpieczeństwa 
Publicznego, którą przedstawił Zbigniew Grad Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie wydelegowania dwóch radnych Powiatu Łańcuckiego do 
udziału w pracach Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr IV/36/2024 w sprawie wydelegowania dwóch radnych Powiatu Łańcuckiego 
do udziału w pracach Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łańcuckiego została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla Miasta Stryj w Obwodzie 
Lwowskim w Ukrainie. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Edyta Urban Biuro Pionu Ochrony Spraw Obronnych 
i Zarządzania Kryzysowego.  
 
Powyższy projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Rejman. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr IV/37/2024 w sprawie pomocy rzeczowej dla Miasta Stryj w Obwodzie 
Lwowskim w Ukrainie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/2015 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 marca 2015 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego 
do Podkarpackiego Stowarzyszenia Samorządów Terytorialnych. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Józef Fajger Naczelnik Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego i Funduszy Pomocowych. 
 
Powyższy projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Rejman. 
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/2025 Rady Powiatu Łańcuckiego 
z dnia 25 marca 2015 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do Podkarpackiego 
Stowarzyszenia Samorządów Terytorialnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
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Uchwała Nr IV/38/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/2015 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 25 marca 2015 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Łańcuckiego do 
Podkarpackiego Stowarzyszenia Samorządów Terytorialnych została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Zbigniew Grad  
Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian 
 
Uchwała Nr IV/39/2024 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
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Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Uchwała Nr IV/40/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu Łańcuckiego. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Kilian. 
 
 
Ad. 11.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
Radna Monika Roman w imieniu mieszkańców Łańcuta zwróciła się z prośbą w sprawie 
budowy progu zwalniającego, przejścia dla pieszych i wzmocnienie bezpieczeństwa na 
ulicy Zielonej w Łańcucie (pismo z dnia 8 sierpnia 2024 r. w tej sprawie Radna Monika 
Roman skierowała do ZDP w Łańcucie). 
Poinformowała, że w podobnej sprawie zwróciła się odnośnie ulicy Kraszewskiego 
w Łańcucie, która jest w Zarządzie Dróg Wojewódzkich. 
 
Radny Michał Mac zwrócił się z następującymi zapytaniami: 
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1) kiedy planowane jest ogłoszenie przetargu na zagospodarowanie poscaleniowe 
w miejscowości Tarnawka,  

2) odnośnie dokumentacji i składania wniosku na przebudowę ulicy Bohaterów 
Westerplatte w Łańcucie i czy w związku z tym wymagane są prace pod tą drogą, 

3) odnośnie dokumentacji w sprawie planu budowy budynku wielorodzinnego przy ulicy 
Matejki w Łańcucie, który był przedmiotem obrad Zarządu Powiatu, 

4) prośba o przekazanie wniosków i ustaleń z rozmów z Ministrem Zdrowia. 
 
Pan Starosta Adam Krzysztoń ustosunkował się do zapytania radnej Moniki Roman 
i poinformował, że w najbliższym czasie planowana jest wizja lokalna na ulicy Zielonej 
z udziałem ZDP, Naczelnika Wydziału Komunikacji, na którą zaprosił również panią 
Radną. 
 
Natomiast radnemu Michałowi Macowi odpowiedział, że przetarg poscaleniowy zostanie 
ogłoszony w najbliższych tygodniach, zauważył jednak, że są to bardzo trudne sprawy. 
Odnośnie ulicy Bohaterów Westerplatte odpowiedział, że dokumentacja jest prawie 
gotowa i trwają rozmowy z władzami Miasta Łańcuta ponieważ pod drogą znajdują się 
sieci, które należy przebudować. Odnośnie budynku na ulicy Matejki poinformował, że 
sprawa stanęła na posiedzeniu Zarządu ze względu na sprawy geologiczne. Odnośnie 
spotkania z Ministrem Zdrowia przekazał, że pani Minister wraz z zespołem przedstawiła 
informację, w jaki sposób chce doprowadzić ochronę zdrowia w Polsce do dobrego 
funkcjonowania.  
 
Radny Wincenty Morycz zwrócił się: 

1)  z prośbą o przedstawienie ile środków finansowych zostało przeznaczonych na 
sport zawodowy, amatorski, młodzieżowy, dziecięcy i ile jest przewidzianych 
środków do końca bieżącego roku, 

2) zwrócił się z prośbą o wyrobienie legitymacji dla Radnych Powiatu Łańcuckiego.  
 
Pan Starosta Adam Krzysztoń stwierdził, że temat dotyczący finansowania sportu zostanie 
przeanalizowany na Komisji Rady Powiatu. Jeżeli chodzi o wyrobienie legitymacji 
Radnego jak najbardziej jest za tym, aby takie legitymacje wyrobić.  
 
Radna Joanna Murias w imieniu własnym oraz mieszkańców Kraczkowej zwróciła się 
z prośbą o poprawę stanu nawierzchni drogi powiatowej w Kraczkowej, przy której mieści 
się Ośrodek Zdrowia, aby w budżecie na rok 2025 zabezpieczyć środki finansowe na ten 
cel.  
 
Pan Starosta Adam Krzysztoń odpowiadając poinformował, że temat ten jest procedowany, 
ponieważ Przewodniczący Rady Sołeckiej Piotr Nowak zgłosił na piśmie z zebrania 
wiejskiego tą sprawę i zostało przekazane do ZDP w Łańcucie. 
 
Radny Łukasz Rzepka zwrócił się z tematem dotyczącym braku przejścia dla pieszych na 
drodze w Woli Dalszej przy łączniku Wschodnia Obwodnica Łańcuta. 
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Pan Starosta Adam Krzysztoń odpowiedział, że jest to droga wojewódzka i w tej sprawie 
należy zwracać do Podkarpackiego Zarząd Dróg Wojewódzkich.  
 
Agnieszka Rzepka Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się z prośbą o odpowiedź 
na pismo mieszkańca z Gminy Rakszawa złożonego w 2018 roku, w tym roku ponowione 
pismo dotyczące scalania gruntów.  
 
Radny Mariusz Rejman poinformował, że najbliższym posiedzeniu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów zostanie przenalizowany temat dotyczący finasowania sportu.  
 
Radny Marian Kurek podziękował za zamianę organizacji ruchu na skrzyżowaniu dróg 
powiatowych Żołynia – Białobrzegi, Dąbrówki – Laszczyny, nastąpiła zmiana 
oznakowania: na znak STOP i ograniczenie prędkości. Ponadto zwrócił się do 
Przewodniczącej Komisji Edukacji o zorganizowanie spotkania Komisji Edukacji 
z organizatorem sportu szkolnego.  
 
Radny Zbigniew Grad poinformował, że Komisja Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
przyjęła plan pracy na IV kwartał 2024 i w miesiącu październiku będzie realizować temat 
wspólnie z Policją odnośnie bezpieczeństwa pieszych na drogach publicznych. 
Mając na uwadze powyższe radny Kamil Chmiel zgłosił temat w sprawie poprawy 
bezpieczeństw na drodze Czarna -Laszczyny w miejscowości Czarna – brak przejścia dla 
pieszych przed skrzyżowaniem z drogą wojewódzką. 
 
 
Ad. 12.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Adam Krzysztoń, 
Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, Piotr 
Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Kamil Kilian. 
 
Protokół Nr III / 2024 z dnia 20 czerwca 2024 r. został przyjęty. 
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Ad. 13.  
Sprawy różne. 
 
 

W sprawach różnych głos zabierali: 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki poinformował o uroczystościach, które odbędą się 
w miesiącu wrześniu zachęcając Radnych do uczestnictwa. 
 
Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego po rozeznaniu temat 
dotyczącego działalności Fundacji Pomóż Potrzebującym przekazał, że pomysłodawcą 
założenia fundacji był radny II kadencji RPŁ pan Wincenty Morycz i swego czasu fundacja 
działała bardzo prężnie. Obecnie fundacja prowadzi bardzo skromną działalność, 
w ostatnich latach bardzo znikomą. Na dzień dzisiejszy nie ma nawet zabezpieczania 
finansowego do przeprowadzenia wymaganych zmian w KRS. Jeżeli chodzi o dalsze losy 
działania fundacji poddał po rozwagę Rady Powiatu. Zauważył, że w dzisiejszych czasach 
funkcjonuje bardzo dużo różnych fundacji ogólnopolskich, koła Caritas, itp. Działalność 
charytatywna to sprawa indywidualna każdego darczyńcy i wrażliwości każdego z osobna.  
 
Wincenty Morycz Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego poinformował, że 
fundacja została założona z potrzeby serca dla osób potrzebujących z powiatu łańcuckiego. 
Pomoc finansowa była przekazywana na rzecz najbardziej potrzebujących, szczególnie 
chorym dzieciom. Zwrócił się z prośbą o zastawienie się nad tym tematem, decyzja należy 
do Rady Powiatu. 
 
 
Ad. 14.  
Zakończenie. 
 
Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie zamknął obrady IV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VII 
kadencji 2024 – 2029.  
 
Przygotowała:  
Renata Czechowicz 

 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Stanisław PANEK 

 
 

 
 
 

 
________________________________________ 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


